April 2001

Dear GSS Users,

The micro-datafilefor Cycle 12 has been modified

The FAMTY PE variable has been modified, in certain cases, where the respondent wasliving in a
household with more than one family. Unfortunately, the user of the PUMF cannot check whether the
respondent was living in such a household since the number of familiesis not included in thefile.

The counts for the LFSHSD12 variable were modified to include those respondents in acommon-law
relationship, who were not retained as having a spousein the first counts.

The counts for the 'not stated' and 'not applicable' values for variablesin the section concerning the
respondent’ s spouse (variables ACMPRWEC, G3, WKWEPR, WKWEHRPR, WKDYPR, G7,
G8ST, G8EN, G9ST, G9EN, WKDYHRPR, G10, G10A, G11, G11A, G12, EDUPR10) were
modified to include spouses in a same-sex common-law relationship. The latter are now found in the
'not applicable' category rather than the 'not stated' category, since the questions in this section were
not asked.

Thank you for your understanding.

Marie Brodeur
Chief, General Socia Survey



Avril 2001

Aux utilisateurs del’ ESG

Des modifications ont été apportées au fichier de micro-données du Cycle 12

La variable FAMTYPE a été modifiée, dans certains cas, s le répondant vivait dans un ménage
comptant plus d'une famille. L'utilisateur du fichier de micro-données ne peut malheureusement
pas vérifier si le répondant vivait dans un tel ménage, le nombre de familles n'‘étant pas inclus dans le
fichier.

Les comptes de la variable LFSHSD12 ont été modifiés pour tenir compte des répondants vivant en
union-libre, ceux-ci n'ayant pas été retenus comme ayant un conjoint dans les premiers comptes.

Les comptes des valeurs 'non déclaré et 'non demandé des variables de la section portant sur le
conjoint du répondant (variables ACMPRWEC, G3, WKWEPR, WKWEHRPR, WKDYPR, G7,
G8ST, G8EN, G9ST, G9EN, WKDYHRPR, G10, G10A, G11, G11A, G12, EDUPR10 ) ont été
modifiés pour tenir compte des conjoints vivant en union libre de méme sexe. Ces derniers se
trouvent maintenant dans la catégorie 'non demandé' plutét que 'non déclaré, étant donné que les
guestions de cette section n'ont pas é&té demandées.

Merci de votre compréhension.

Marie Brodeur
Chef, Enquéte sociae générae



